
Worldloppet Skiers Finland ry 

VUOSIKERTOMUS 2023 
Yhdistyksen tarkoitus 

 
Yhdistyksen tarkoituksena on edistää hiihtoharrastusta ja toimia suomalaisten Worldloppet Master- arvon 
saavuttaneiden hiihtäjien yhdyssiteenä. Jäseniksi hyväksytään nyt myös ne Worldloppet passin haltijat, joilla on 
kaksi leimaa passissa. 

 
Jäsenet 
Worldloppet Skiers Finland ry:n 37. toimintavuoden päättyessä yhdistyksessä oli 217 jäsentä eli heitä joille 
lähetetään kokouskutsu, joista jäsenmaksun maksaneita 107. Veteraanijäseniä (yli 80 v) on 30.  
Jäsenmaksu oli 20 €. 

 
Kokoukset 
Vuoden 2023 vuosikokous jakautui ikään kuin kahteen osaan, koska kevään 2022 vuosikokous siirtyi Finlandia-
hiihdon päähiihdon peruuntumisen takia helmikuussa.   
Vuoden 2002 vuosikokous pidettiin Imatran syystapaamisen yhteydessä 29.10.2022. Tähän kokoukseen osallistui 
16 jäsentä.  Tässä kokouksessa valittiin uusi hallitus, jonka toimikaudeksi sovittiin kokouspäivästä vuoden 2023 
vuosikokoukseen asti, joka tullaan pitämään Lahdessa pe 23.2.2024. Osallistujia tässä kokouksessa oli 22 ja 
Finlandia-hiihdon uusi tapahtumajohtaja Markku Levanen kertoi hiihdon uudistuksista.  
 
Täydentävä vuosikokous pidettiin sitten vuoden 2023 Finlandia-hiihdon yhteydessä perjantaina 24.2.2023. 
Tässä kokouksessa hyväksyttiin vuoden 2022 tilinpäätös ja toimintakertomus sekä vuoden 2023 
toimintasuunnitelma ja tulo- ja menoarvio. 
Valittiin uusi puheenjohtaja, joka valinta syksyllä oli siirretty tähän kokoukseen.  Puheenjohtajaksi valittiin jo 
Imatran kokouksessa hallitukseen valittu Heikki Marjakangas. 
Syystapaamisesta Lahden vuosikokoukseen yhdistyksen johdosta vastasi hallituksen varapuheenjohtaja Risto 
Laurila tukenaan Pekka Anttonen. 
 
29.10.2022 valittuun hallitukseen, joka on kokoontunut neljä kertaa, ovat kuuluneet: 
- Heikki Marjakangas, Lappeenrannasta, jäsen ja puheenjohtaja 24.2.2023 alkaen (4 kertaa) 
- Maarit Kärkkäinen, Helsingistä, rahastonhoitaja (2 kertaa) 
- Pekka Anttonen, Vihdistä, 1. varapuheenjohtaja (4 kertaa) 
- Risto Laurila, Lahdesta, varapuheenjohtaja (4 kertaa) 
- Risto Ihamäki, Akaa, tapahtumat (0 kertaa) 
- Esko Kaipainen, Vihti, hiihdon asiantuntija, varapuheenjohtaja 24.2.2023 asti (4 kertaa) 
- Juha Toivonen, Turusta, jäsenasiat ja kotisivut (4 kertaa) 
 

- 6.2. 2023 pidettiin vuosikokousta valmisteleva hallituksen kokous 
 

- 11.5.2023 tämä oli hallituksen järjestäytymiskokous vuosikokouksen jälkeen, samalla hahmoteltiin 
syksyn tapahtumia 

 
- 15.9.Lahdessa Finlandia-hiihdon tiloissa pidettiin yhdistyksen toimintaa syvälle luodannut kokous, jossa kuultiin 

Finlandia-hiihdon tapahtumajohtajan Markku Levasen ja Lahden Hiihtoseuran puheenjohtajan Janne Marvailan 
puheenvuorot. 
Kaiken kaikkiaan tässä kokouksessa todettiin, että yhdistyksemme on suurien haasteiden edessä. Markkinoille 
on tullut hiihtoon ja sen edistämiseen keskittyviä yhtiöitä, joissa on mukana paljon yhdistyksemme jäsenten 
kaltaisia henkilöitä. Samaan aikaan on yhdistyksemme jäsenmäärä pienentynyt, uusia jäseniä tullut vain 
muutama ja yhdistyksemme tapaamisiin ja matkoihin osallistuminen on romahtanut, hallitukseenkaan ei tahdo 
saada uusia tekeviä jäseniä, tämä olisi tulevaisuuden kannalta aivan välttämätöntä. 
 

- 26.10.2023 kokouksessa hallitus kävi läpi vielä kokouksessaan 15.9. käsiteltyjä asioita ja tarkasteli Imatran 
jäsentapaamisen 3.-5.11.2023 asioita. 

  
 



Imatran vuosikokous 29.10.2022 valitsi toiminnantarkastajaksi Kari Jylhä Joensuusta ja varalle Asta Hilska 
Orimattilasta.  
 
Kunniamasteri 
 Vuosikokouksen ”Lahden osioissa” valittiin uudeksi Kunniamasteriksi Juha Toivonen kesällä 2022 poismenneen   
Matti Virtasen sijalle. Sääntöjen mukaanhan yhdistyksessämme voi samaan aikaan olla kaksi Kunniamasteria ja 
toinen Kunniamasterihan on yhdistyksemme ensimmäinen puheenjohtaja Mauri Mäkelä. 
 
Hiihtomatkat 

Vasaloppet viikko ja Stafettvasan oli ainoa yhteinen muihin WL-hiihtoihin suuntautunut matka. Tässä joukkueessa oli 
mukana 8 hiihtäjää. Vuodelle 2024 on ollut hankala saada edes yhtä joukkuetta. 
Toisena kohteena vuodelle 2024 on Sveitsin hiihto, jolle sillekään ei ole ollut mikään tunkoa. 
 

Tiedottaminen 
Tiedotuksen ja tunnettuuden lisäämiseksi avattiin marraskuussa omat Facebook sivut, mutta niiden suosio ei ole ollut 
mikään suksee, johtuen varmaan tekijöiden vajaasta osasaamisesta. Tarkoitus on avata myös Instagram-tili. 
Kotisivuilla aloitettiin syyskuussa julkistamaan historiakirjaamme ”Elämyshiihtoja Maailmalla” sopivina digitaalisina 
kuukausittaisina osasina. 
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